
PROTOKÓŁ Nr 44/21 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik 

w dniu 23 września 2021 roku 

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Marcin Urbański – Wójt Gminy 

2. Pan Piotr Wysocki – Sekretarz Gminy 

3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska – Skarbnik Gminy 

Obradom Komisji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Artur Gacki.  

1. Otwarcie. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XXV sesji Rady Gminy: 

3.1. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021; 

3.2. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2021 – 2030; 

3.3. w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika we wsi Mętna; 

3.4. w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na rok 2021 pn. „Program szczepienia 

profilaktycznego przeciwko grypie osób po 55 roku życia w Gminie Mielnik”. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Do punktu 3.1. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021 przedstawiła Pani Skarbnik Gminy.  

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Pani Skarbnik poinformowała radnych o: 

 zwiększeniu planu dochodów budżetowych w zakresie: 

-- 2.560 zł środki z Krajowego Funduszu Szkoleniowego na dofinansowanie szkolenia 

pracownika GOPS; 

-- 3.000 zł dotacja celowa z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego na organizację transportu 

osób do punktu szczepień przeciwko COVID-19; 

-- 2.560 zł środki z Krajowego Funduszu Szkoleniowego na dofinansowanie szkolenia 

pracownika – opiekuna klubu seniora i usług senioralnych; 

-- 7.800 zł dochody ze sprzedaży biletów w transporcie publicznym; 

-- 5.600 zł wpływy z opłaty eksploatacyjnej; 

-- 34.100 zł środki z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych – dopłata do kilometra; 

-- 5.250 zł środki z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej na finansowanie zajęć 

wspomagających uczniów. 

 zwiększeniu planu wydatków budżetowych w zakresie: 

-- 2.560 zł opłata za szkolenie pracownika GOPS z dofinansowaniem z KFS; 



-- 3.000 zł wydatki związane z organizacją transportu osób do punktów szczepień przeciwko 

COVID-19; 

-- 6.000 zł wpłata na Państwowy Fundusz Osób Niepełnosprawnych; 

-- 30.000 zł zakup i montaż klimatyzatorów w budynku urzędu gminy; 

-- 3.000 zł zakup agregatu prądotwórczego z dofinansowaniem środkami z Urzędu 

Marszałkowskiego; 

-- 3.700 zł wynagrodzenia osobowe pracowników w strażach pożarnych; 

-- 1.580 zł odszkodowanie dla operatora Orange za uszkodzoną infrastrukturę 

telekomunikacyjną podczas robót drogowych; 

-- 3.200 zł szkolenia pracownika – opiekuna klubu seniora i usług senioralnych z 

dofinansowaniem z KFS; 

-- 189.280 zł wydatki związane z realizacją inwestycji p.n. „Utworzenie Dziennego Domu 

Pomocy Senior + w m. Mielnik – modernizacja budynku gminnego w m. Mielnik”; 

-- 52.000 zł wydatki związane z realizacją projektu p.n. „Rewitalizacja przestrzeni publicznej 

w Mielniku poprzez zagospodarowanie terenu po byłym przedszkolu na cele rekreacyjno – 

sportowe oraz wypoczynkowe”; 

-- 4.388 zł; 754 zł; 108 zł – wynagrodzenia i pochodne nauczycieli prowadzących zajęcia 

wspomagające dla uczniów. 

 zmniejszenie planu wydatków budżetowych w zakresie: 

-- 90.000 zł odsetki od zaciągniętych kredytów, pożyczek i wyemitowanych papierów 

wartościowych; 

-- 50.000 zł wydatki związane z opracowaniem planu zagospodarowania przestrzennego i 

studium uwarunkowań; 

-- 1.700 zł składki na ubezpieczenia społeczne i Fundusz Pracy w strażach pożarnych; 

-- 30.000 zł rozbudowa linii oświetlenia ulicznego na terenie gminy – II etap; 

-- 15.000 zł przebudowa i modernizacja ulic w Mielniku (ul. Tarasowa); 

-- 30.000 zł zakup usług – wynagrodzenie zasadnicze od sukcesu zatwierdzonych do 

dofinansowania wniosków dotyczących organizacji opieki senioralnej; 

-- 20.000 zł „Zagospodarowanie cieku Rubinek – II etap”. 

Pani Skarbnik oprócz zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych oraz zmian w limitach na 

zadania inwestycyjne wprowadzamy kolejną zmianę w nowym załączniku – załączniku przychodów i 

kosztów samorządowego zakładu budżetowego. Zmiany wynikają z tego, że ZGK planuje zwiększyć 

przychody bo więcej wykonał przyłączy, więcej wykonał usług i w związku z tym zwiększają sobie 

koszty. Spowodowane jest to bardziej tym, że te przychody i koszty powinny być takie jakie wykażą 

nam w sprawozdaniu na koniec 3 kwartału. Jeśli chodzi o budżet – budżet po zmianach wynosi – 

24.432.487 zł po stronie dochodów, a po stronie wydatków – 27.436.168 zł. Deficyt budżetu nie ulega 

zmianie, pozostanie pokryty przychodami tak jak było wcześniej.  

Pani Skarbnik zwróciła się do Pana Przewodniczącego i poinformowała go o piśmie od Ministra 

Finansów do Gminy Mielnik o przyznaniu środków w kwocie 5.250 zł ze środków rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej i poprosiła o nie zwlekanie i wprowadzenie ich przez sesję żeby szkoła 

mogła je wydatkować.  

Pani radna Alicja Sawczuk – A na co szkoła wyda te pieniądze? 

Pani Skarbnik – Tu chodzi o nadrobienie zaległości spowodowanych zdalnym nauczaniem. Nie jest 

to duża kwota. Środki te zostaną przeznaczone na paragrafy wynagrodzeniowe. To będzie po stronie 



dochodów i wydatków. Gdybyśmy wprowadzili te fundusze budżet po zmianach wynosiłby – 

24.437.737 zł po stronie dochodów, a po stronie wydatków – 27.441.418 zł. Tutaj zwiększamy tylko 

dochody i wydatki bieżące. Przy przeliczaniu wielkości w uchwale budżetowej nasze wydatki 

inwestycyjne już przekroczyły 25% wydatków ogółem.  

Pan radny Leszek M. Karbowski zadał pytanie dotyczące zwiększenia planu dochodów – Punkt 1 i 

3 – czy jest to ta sama kwota? 

Pani Skarbnik – Nie. Punkt 1 należy do GOPS-u, a punkt 3 należy do urzędu. Jest to inna 

klasyfikacja. 

Pan radny Witold Pawluczuk zadał pytanie odnośnie wypłaty odszkodowania dla operatora Orange 

– Kto to uszkodził? 

Pani Skarbnik – Sprawa miała miejsce we wrześniu ubiegłego roku. Był sporządzony protokół. 

Orange miał zgłosić się do naszego ubezpieczyciela ponieważ ma ubezpieczone drogi. Po prawie roku 

Orange zgłosił się do nas o wypłatę takiego odszkodowania i jak się okazało nie zwrócili się oni do 

naszego ubezpieczyciela. Następnie nasz ubezpieczyciel zwrócił się do nas o wyjaśnienie całego 

zajścia: czy mieliśmy umowę z wykonawcą, jakie są zapisy w umowie z wykonawcą, kto ponosi winę 

itd. W porozumieniu z panem Karolem Dobrzanieckim przestudiowaliśmy to, prowadziliśmy 

korespondencję i z Orange i z wykonawcą robót. Na pewno będzie tak, że wykonawca nam to zwróci. 

Niemniej przy wypłacie musimy mieć to zaplanowane. 

Pan radny Leszek M. Karbowski – Gdzie to było? 

Pani Skarbnik – W Niemirowie. 

Pan radny Kazimierz Tobota zadał pytanie czy plan zagospodarowania przestrzennego miał być 

ogólny czy na wyznaczone działki w Osłowie i w Mielniku? 

Pan Wójt – Na te wyznaczone. Nie na całość ale na część.  

Przewodniczący Rady - Na część, ale na które zostaje? 

Pan Wójt - Tutaj na te działki na Dębowej, w Osłowie, to o czym cały czas mówimy.  

Pani Skarbnik - To co nie dojdzie do skutku, umowy, które nie zostaną zawarte w tym roku ze 

względu na procedury, to co się przedłuża i z tego zabieramy 50.000 zł. 

Pan radny Kazimierz Tobota zadał pytanie dot. rozbudowy linii oświetlenia ulicznego – Czy te 

30.000 zł to oprócz tych 100.000 zł, które były wcześniej zabrane na linie oświetleniowe co poszły na 

przyłącze? 

Pani Skarbnik - Tak, ponieważ robimy na Tarasowej i Białej. To zostanie zapłacone. Natomiast te 

30.000 zł na nic nam nie wystarczy. 

Pan radny Kazimierz Tobota – To dodatkowych tych oświetleń co miały być nie będzie? 

Pani Skarbnik – Przynajmniej nie w tym roku. Bo to co mamy zabezpieczone to za mało.  



Pan radny Kazimierz Tobota – Mam pytanie. Chodzi mi o przebudowę tych przejść dla pieszych i tu 

jest na wykazach – 20.000 zł, 40.000 zł i 40.000 zł. 

Pani Skarbnik - Na koniec czerwca dobieraliśmy ten kredyt, zwiększaliśmy go. Trzeba było na 

ścieżkę na Grabarkę, z tym, że jak państwo pamiętacie jest to zadanie bieżące. My nie możemy brać 

kredytów na zadania bieżące więc tu trzeba było rozrzucić ten kredyt po kawałku na zadania 

inwestycyjne. Ale to już było zaplanowane w sierpniu. Tak rozpisane 100.000 zł było zaplanowane na 

początku do Dziennego Domu Pomocy Senior+. Środków miało wystarczyć od wojewody i marszałka 

i z kolejnego projektu miały być środki, potem to się zmieniło. Ten jeden projekt wyszedł z 

dofinansowania teraz zwiększamy na to te 189.280 zł a te 100.000 zł wcześniej przesunęliśmy na 

przejścia żeby nie dobierać kolejnych 100.000 zł bo mamy za mało własnych środków.  

Pan radny Kazimierz Tobota - To znaczy te kredyty, które miały być na przejścia, idą na inny cel? 

Pan Wójt - Nie. Te kredyty, które idą na Dom, idą na przejścia. 

Przewodniczący Rady – Mam pytanie odnośnie klimatyzatorów. Skąd to wyszło? 

Pan Wójt – Przez lato w niektórych dniach temperatura wynosiła w urzędzie ok. 32 stopnie, 

musieliśmy zwalniać pracowników o 14 dlatego podjęliśmy taką decyzję. 

Przewodniczący Rady – Mam pytanie odnośnie punktu 10 w zwiększeniu planu wydatków. Czy to 

jest przekroczenie do przetargu?  

Pani Skarbnik – Tak. 

Przewodniczący Rady – Czy przetarg został ogłoszony? 

Pan Wójt – Pierwszy przetarg był unieważniony, później zmniejszyliśmy te wydatki o 52.000 zł żeby 

były mniejsze do realizacji, następnie po przetargu zaoferowano 52.000 zł więcej. 

Przewodniczący Rady – Ile dostajemy z zewnątrz, a ile jest naszych pieniędzy? 

Pani Skarbnik – Dostajemy 392.123 zł od marszałka, 500.000 zł to bon inwestycyjny i 222.208 zł to 

są nasze. 

Komisja 10 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na rok 2021. 

Do punktu 3.2. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2021 – 

2030 przedstawiła Pani Skarbnik Gminy.  

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Komisja 10 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2021 – 2030.  

Do punktu 3.3.  



Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika we wsi Mętna przedstawił 

Sekretarz Gminy.  

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Przewodniczący Rady udzielił Radzie dodatkowych wyjaśnień w ww. sprawie. 

Komisja 10 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wzniesienie pomnika we wsi Mętna. 

Do punktu 3.4. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na rok 2021 pn. „Program 

szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po 55 roku życia w Gminie Mielnik” przedstawił 

Sekretarz Gminy.  

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Sekretarz Gminy udzielił także dodatkowych wyjaśnień oraz poinformował Radę o wynikach 

poprzednich akcji.  

Komisja 10 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 

polityki zdrowotnej na rok 2021 pn. „Program szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po 

55 roku życia w Gminie Mielnik”.  

Do punktu 4. 

Pani radna Alicja Sawczuk zwróciła uwagę na potrzebę remontu ulicy Mostowej i chodników na 

„Przedmieściu” w Mielniku. 

Pan radny Paweł G. Pura zwrócił uwagę na potrzebę naprawy drogi dojazdowej do łąk na terenie 

Kolonii Maćkowicze. 

Pan radny Witold Terebun zwrócił się z prośbą o koszenie poboczy dróg gminnych.  

Pan radny Wiesław Remesz zadał pytanie odnośnie wyłonienia wykonawcy na ścieżkę rowerową. 

Pan Wójt obiecał zapoznać się z sytuacją. 

Pan Witold Pawluczuk zadał pytanie odnośnie końca prac na ul. Sadowej. 

Pan Wójt odpowiedział, że koniec prac jest planowany na 15 listopada. 

Do punktu 5. 

Zakończenie posiedzenia. 

Protokołowała: Katarzyna Kuźmicz.  

Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                                                    Artur Gacki 


